

Open General Coaches Meeting

Grandmaster Kee Ha, President of Taekwondo Canada, is inviting coaches to a General Coaches Meeting with a Q&A session on April 18th at 7:00 PM ET.

This General Coaches Meeting is open to all coaches registered with Taekwondo Canada. Whether you are a high-performance coach or a grassroots coach, we encourage all to attend and ask questions.

Please note that for attending this meeting, all certified coaches will receive 2 NCCP PD points.

To get the Zoom access information and receive PD points, please register for the meeting through the form below:

[Register Now](#)

Have a question for the meeting?

We are collecting questions on a meeting question board! Access the board to submit your questions [here](#).

We will do our best to address as many questions as we can during the meeting.



TAEKWONDO CANADA

Q & A SESSION

*GENERAL COACHES
MEETING*

APRIL 18TH, 2021
7:00 PM ET

Remember to visit the meeting's question board!



UNE SÉANCE DE QUESTIONS ET RÉPONSES

*RÉUNION GÉNÉRALE
D'ENTRAÎNEURS*

18 avril 2021
19h00 HE

Ne pas oublier de visiter notre forum pour soumettre
vos questions!

Réunion générale d'entraîneurs

Le grand maître Kee Ha, président de Taekwondo Canada, invite tous les entraîneurs à une réunion générale avec une séance de questions et réponses, le 18 avril à 19h00 HE.

Cette réunion générale d'entraîneurs est ouverte à tous les entraîneurs inscrits avec Taekwondo Canada. Que vous soyez un entraîneur de haute performance ou

un entraîneur de niveau communautaire, nous vous encourageons à y participer et à poser des questions.

Mieux encore, tous les entraîneurs certifiés qui participent à cette séance recevront deux points PP du PNCE.

Pour obtenir les identifiants de connexion à la conférence Zoom et recevoir les points PP, veuillez vous inscrire à la séance en utilisant le formulaire ci-dessous :

[Inscrivez-vous maintenant](#)

Avez-vous une question à poser pour cette séance?

Nous avons établi un forum précisément en vue de recueillir vos questions. [Accédez au forum et soumettez vos questions ici.](#)

Nous ferons de notre mieux pour aborder autant de questions que possible durant la réunion.

[ABOUT US](#)

[NEWS](#)

[COVID-19](#)

[COACHING](#)

[STRATEGIC PLAN](#)



Canada



Taekwondo Canada, House of Sport, 2451 Riverside Drive, Ottawa, Ontario K1H 7X7 Canada

If you have any questions, comments or concerns please feel free to contact us at info@taekwondo-canada.com or [\(613\) 695-5425](tel:6136955425).

Si vous avez des questions, des commentaires ou des préoccupations, n'hésitez pas à communiquer avec nous à info@taekwondo-canada.com ou au [\(613\) 695-5425](tel:6136955425).

Copyright © 2021 Taekwondo Canada, All rights reserved.

You are receiving this email because you are a registered club with Taekwondo Canada.

Our mailing address is:

Taekwondo Canada
2451 Riverside Drive
Ottawa, Ontario K1H 7X7
Canada

[Add us to your address book](#)

Want to change how you receive these emails?

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

